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Protokół Nr VII/19 

z VII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta  

i Gminy we Fromborku w dniu 9 maja 2019 roku.  

Sesję rozpoczęto o godz. 9.09, a zakończono o godz. 10.18. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych.  

Nieobecni to: Agnieszka Ros, Jacek Gawłowski. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

• Pan Zbigniew Pietkiewicz – Burmistrz Miasta i Gminy Frombork 

• Pan Marek Misztal – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Frombork 

• Pani Barbara Chomacka – Sekretarz Miasta i Gminy Frombork 

• Pani Ewa Rymarska – Skarbnik Miasta i Gminy Frombork  

• Pani Maria Łacko – Dyrektor Biblioteki Publicznej we Fromborku 

• Pani Ewelina Ślepokura – Dyrektor Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury 

• Pani Sylwia Mechlińska - Dyrektor ZS we Fromborku 

• Pani Anna Zakrzewska – Zastępca Dyrektora ZS we Fromborku ds. Przedszkola 

• Pan Bogdan Bielawski – Adwokat obsługujący Urząd Miasta i Gminy Frombork  

• Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

• Mieszkańcy gminy Frombork. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk przywitał wszystkich 

przybyłych na sesję.  

Ad. pkt 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk otworzył VII zwyczajną sesję 

Rady Miejskiej we Fromborku i stwierdził, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę  

15 radnych, w sesji uczestniczy 12 radnych. Nieobecni to: Ros Agnieszka, Urbanowicz Jadwiga, 

Gawłowski Jacek. 

Ad. pkt 2. 

Na sekretarza obrad zaproponowano radnego Roberta Markun. 

Radny wyraził zgodę. 

Radni w głosowaniu jednogłośnie powołali sekretarza obrad. 

Za głosowało 12 Radnych. 

  

Ad. pkt 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 21.03.2019 roku. 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 21.03.2019 roku. 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2019-2027; 
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b) zmian w budżecie na 2019 rok; 

c) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Braniewskiego w 2019 roku na realizację zadania pn. 

„Poprawa warunków komunikacyjnych w ciągu drogi powiatowej nr 1308N na odcinku 

Baranówka-Wielkie Wierzno”; 

d) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Braniewskiego w 2019 roku na realizację zadania pn. 

„Poprawa warunków komunikacyjnych w ciągu drogi powiatowej nr 1165N na odcinku Frombork-

Biedkowo”; 

e) nawiązania współpracy partnerskiej między Miastem i Gminą Frombork  

z miastem Miadzioł (Republika Białorusi); 

f) odwołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; 

g) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; 

h) uchwalenia Statutu Gminy Frombork;  

i) rozpatrzenia skargi z dnia 22 stycznia 2019 roku dotyczącej nieprawidłowości mających miejsce w 

Przedszkolu Gwiazdkowe Wzgórze. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący ww. porządek obrad poddał pod głosowanie. 

 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. pkt 4.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

propozycję protokołu z VI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się  

w dniu 21 marca 2019 roku.  

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu: 0 radnych. 

Protokół został przyjęty.  

 

Ad. pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej radny Ryszard Pawluczuk powiedział, że sprawozdanie Burmistrza  

z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 21.03.2019 roku zostało radnym dostarczone w formie 

elektronicznej. Zapytał czy są uwagi do sprawozdania. Radni nie wnieśli uwag i zapytań do 

sprawozdania.  

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu: 0 radnych.  

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

Ad. pkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poprosił Pana Burmistrza 

Zbigniewa Pietkiewicza o przedstawienie sprawozdania z pracy burmistrza - sprawozdanie to wraz  

ze sprawozdaniem z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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O godzinie 9.20 na salę obrad przybyła radna Pani Jadwiga Urbanowicz, na ogólną liczbę  

15 radnych, w sesji uczestniczy 13 radnych. Nieobecni to: Ros Agnieszka, Gawłowski Jacek. 

Ad. pkt 7 

a) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VII/60/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 9 maja 2019 roku w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2019-2027. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VII/60/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr VII/60/19 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

b) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VII/61/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 9 maja 2019 roku w sprawie 

zmian w budżecie na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VII/61/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr VII/61/19 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

c) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VII/62/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 9 maja 2019 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Braniewskiego w 2019 roku na realizację zadania 

pn. „Poprawa warunków komunikacyjnych w ciągu drogi powiatowej nr 1308N na odcinku 

Baranówka-Wielkie Wierzno”; 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VII/62/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr VII/63/19 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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d) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VII/63/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 9 maja 2019 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Braniewskiego w 2019 roku na realizację zadania 

pn. „Poprawa warunków komunikacyjnych w ciągu drogi powiatowej nr 1165N na odcinku 

Frombork-Biedkowo”; 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VII/63/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr VII/63/19 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

e) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VII/64/19  Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 9 maja 2019 roku w sprawie 

nawiązania współpracy partnerskiej między Miastem i Gminą Frombork  

z miastem Miadzioł (Republika Białorusi); 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VII/64/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 1 radny. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr VII/64/19 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

f) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VI/65/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 9 maja 2019 roku w sprawie 

odwołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VI/65/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 8 radnych. 

Przeciw głosowało 4 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr VII/65/19 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk ogłosił 10 minutową przerwę 

(godzina 9.40). 
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Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk wznowił obrady (godzina 9.55), 

na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczy 13 radnych. Nieobecni to: Ros Agnieszka, 

Gawłowski Jacek. Obrady są prawomocne. 

g) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poinformował, że 

przedmiotem kolejnego punktu obrad jest projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Zgodnie ze Statutem Gminy Frombork Komisja ta powinna być 

powołana w składzie od 3 do 5 osób. Poprosił o zgłaszanie kandydatów. Zgłoszono 

następujących kandydatów: 
 

Magdalena Jakóbczyk – nie wyraża zgody; 

Anna Janicka – nie wyraża zgody; 

Tadeusz Kochański – wyraża zgodę; 

Robert Markun – wyraża zgodę; 

Teresa Rusnak – nie wyraża zgody; 

Jadwiga Urbanowicz – nie wyraża zgody; 

Longina Woelky – nie wyraża zgody; 

Wobec braku odpowiedniej ilości kandydatów projekt uchwały został wycofany i przekazany do 

Komisji Rady Miejskiej. 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

W związku z powyższym zmianie ulega numeracja kolejnych uchwał. 

 

h) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poinformował, że  

wpłynął wniosek Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa dotyczący zmiany w projekcie 

uchwały. Przewodniczący odczytał treść wniosku, który stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne propozycję zmian do projektu uchwały Nr VII/66/19. Głosowanie imienne nad 

wprowadzeniem zmian w uchwale stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Zmiany w projekcie uchwały zostały przyjęte. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VII/66/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 9 maja 2019 roku w sprawie uchwalenia 

Statutu Gminy Frombork; 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VII/66/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. 
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Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 1 radny. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr VII/66/19 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

i) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poinformował, że  

wpłynął wniosek Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa dotyczący zmiany w projekcie 

uchwały. Przewodniczący odczytał treść wniosku. W związku z opinią Radcy Prawnego Pana 

Bogdana Bielawskiego o niezgodności z obowiązującym statutem w/w zmiany, zapytał 

Przewodniczącą Komisji radną Longinę Woelky czy komisja wycofuje wniosek. Wniosek 

został wycofany. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść Uchwały Nr 

VII/67/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 9 maja 2019 roku w sprawie rozpatrzenia skargi z 

dnia 22 stycznia 2019 roku dotyczącej nieprawidłowości mających miejsce w Przedszkolu 

Gwiazdkowe Wzgórze. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VII/67/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 8 radnych. 

Przeciw głosowało 3 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2  radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr VII/67/19 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

W punkcie sprawy różne: 

Radna Anna Janicka poruszyła sprawę wyjazdu delegacji do miasta Miadzioł (Białoruś). Zapytała o to 

kto był, ile trwał pobyt delegacji, oraz jakie były z tym związane koszty. Burmistrz Miasta i Gminy 

Frombork Pan Zbigniew Pietkiewicz ze względu na zakres zapytania poprosił o złożenie w tej sprawie 

interpelacji. Jednakże poinformował, że skład delegacji był 3 osobowy w tym Burmistrz, Zastępca i 

tłumacz. Co do kosztów Burmistrz przedstawi szczegółowe rozliczenie w odpowiedzi na interpelację. 

Radny Marcin Zabłocki zapytał o piknik organizowany w miejscowości Ronin. Burmistrz Miasta i 

Gminy Frombork Pan Zbigniew Pietkiewicz poinformował o miejscu i formule imprezy. Radny 

Marcin Zabłocki zapytał o możliwość transportu mieszkańców Fromborka na miejsce odbywającego 

się pikniku. Burmistrz zapewnił, że władze rozpatrzą taka możliwość, nawiązując do poprzedniej 

edycji. Radny Robert Markun poprosił o podobną możliwość dla mieszkańców Wielkiego Wierzna. 

Burmistrz zapewnił, że podobnie j.w. rozpatrzy umożliwienie dojazdu, jak również dla innych 

miejscowości Gminy Frombork. 



7 
 

Radna Magdalena Jakóbczyk poruszyła sprawę rozbudowy sieci ciepłowniczej w związku z 

planowanym podłączeniem szpitala. Zapytała czy istnieje możliwość podłączenia do sieci 

zainteresowanych takim rozwiązaniem mieszkańców Fromborka i Caritas. Burmistrz Miasta i Gminy 

Frombork Pan Zbigniew Pietkiewicz poinformował, że sukcesywnie takie wnioski będą uwzględniane 

w ramach prowadzonych inwestycji. Radna Jadwiga Urbanowicz zwróciła się z prośbą o 

przekazywanie mieszkańcom informacji o możliwości przyłączenia do sieci ciepłowniczej. Burmistrz 

zapewnił, że takie spotkania z mieszkańcami będą organizowane. 

Ad. Pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk po wyczerpaniu porządku obrad 

zamknął VII zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku. 

Na tym protokół zakończono. 

Sekretarz obrad – radny Robert Markun. 

Protokołował – Zbigniew Dalak. 

 

Transmisja z VII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w dniu 9 maja  

2019 roku została utrwalona na płycie CD - znajduje się ona w Biurze Rady. 

 

 

 


